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Kære Mogens Jensen 
 
Jeg vedhæfter her oplysninger, som fornyligt er sendt til Transportministeren vedr. bevægelig bro ved Ribe. 
oplysninger som jeg mener er relevante for at træffe afgørelse i sagen. Jeg forstår, at et medlem af Esbjerg 
Byråd for foretræde for Transportudvalget . Jeg skal bemærke at, sagen mig bekendt ikke er behandlet af 
Byrådet og at personen ikke repræsenterer et Byrådet, det samme gør sig gældende for det brev 
Borgmesteren har tilsendt Ministeren. Et rimeligt spørgsmål vil være:  hvor ofte forventes den bevægelige 
bro  at skulle åbnes årligt for skibstrafik , det skulle helst være mange gange , med et årligt driftsbudget på 
kr. 600.000,- (oplyst af Vejdirektoratet). Som nævnt findes der under en håndfuld Danske Vadehavsskibe 
som kan besejle Ribe Å , retfærdigvis  skal nævnes at der findes mange af disse skibe i Tyskland og Holland , 
disse skibe besøger ikke Esbjerg , Fanø , Rømø , Sild , Helgoland eller de øvrige Frisiske øer , jeg finder det 
ikke sandsynligt  at de ligger i hjemhavnene og venter på at sejle til Ribe . Når jeg kan udtale mig om det , er 
det på baggrund af min fortid som  erhvervsdrivende på  Rømø i 25 år, hvor jeg dagligt kom på havnen og 
ofte til Sild , og de øvrige øer i området. 
 
 
Med venlig hilsen  
 
 
Henning Steen Kristensen 
Rønnevej 2 , 6760 Ribe  
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